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Írásbelikérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Felsőoktatási tankönyvpiac» címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön, mint volt egyetemi oktató, tisztában van azzal, hogy ez a terület nem m űködhet állami
támogatás nélkül, hiszen a felsőoktatási tankönyvek többsége igen kis példányszámban jeleni k
meg. Ezért rendelkezett 1997-ben Magyar Bálint úgy, hogy 600 millió forintos állami támogatás t
irányzott elő erre a célra a felsőoktatási törvényben. Bár jogszabály rendelkezik erről, Ön ennek
az összegnek csak a töredékét adja erre a célra .

Kérdezem Miniszter urat:

Miért nem tartja be a jogszabályi előírásokat?
Miért nem hajlandó megfelelően támogatni a fels őoktatási tankönyvek kiadását?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008. január 14 .
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